
 

 

Fråga till Sara Wettergren (L) om kommande skolbudget 
 

Sedan Vänsterpartiet lämnade styret har de ansvariga politikerna skurit ner på medlen till stadens 

viktigaste verksamheter. Trots protester från såväl medborgare som oss i oppositionen har varje 

års budget inneburit mindre pengar till nämnderna. Vi har tvingats se på hur personalen förlorat 

kollegor och hur Malmös skolbarn tvingats gå till skolor som saknar de rätta förutsättningarna.  

 

I förra veckan kunde vi i Sydsvenskan läsa en rapportering ur skolförvaltningarnas interna 

dokument. Bilden är tydlig. Skolorna blöder och personalen vädjar till styret att sluta att skära ner 

och att kompensera för de föregående årets besparingar. 

 

Jag ställer därför följande fråga: 
 

På vilket sätt avser skolkommunalrådet att i kommande budget kompensera för de nedskärningar 

som gjorts i de senaste årens skolbudgetar? 

 

Malmö 2024-08-23 

Boel Pettersson (V) 

 


